




## Application for S1 Discretionary Places (2025/26)

1. The quota of discretionary places of our school is **50**.
2. The schedule of Application for S1 Discretionary Places (for 2025-26) is as below:

Date	Admission Procedure	Notes for Applicants
2024.11.8 (Friday) to 2025.1.16 (Thursday)	Distribute application form	Applicants may download the application form on the school website or get the form at school during office hours. 
2025.1.2 (Thursday) to 2025.1.16 (Thursday)	Submit application form	Please refer to the “Notes for Applicants” ➤ Points to note for submission in-person ➤ Points to note for SSPA e-Platform submission
2025.3.1 (Saturday)	1 <sup>st</sup> round Interview	Applicants will be invited for an interview. The letter will be sent by 14 February 2025. Details can be found on the school website. Please contact Maggie Tsui for inquiry if no relevant letter received till 20 February.
2025.3.15 (Saturday)	2 <sup>nd</sup> round Interview	Shortlisted applicants will be invited for 2 <sup>nd</sup> interview. The letter will be sent by 10 March 2025. Please contact Maggie Tsui for inquiry if no relevant letter received till 12 March.
2025.3.31 (Monday)		Applicants in the Successful Lists will be notified by letter and phone.
2025.7.8 (Tuesday)	Official release of results	Successful applicants are required to complete the registration procedures with the secondary schools allocated within a specified period.

Office Hours	
Monday to Friday	9:00 a.m. to 12:00 noon 2:00 p.m. to 5:00 p.m.
Saturday	9:00 a.m. to 12:00 noon (The office will be closed on Saturday afternoon, Sunday, public and school holidays)

### Remarks:

1. Parents can only apply to maximum two participating secondary schools for discretionary places. Applicants' chance of acquiring a discretionary place will be forfeited if more than two applications are made.
2. Late application will not be processed.
3. Application cannot be cancelled after submission.
4. Parents should not offer any benefit to staff and members of the IMC for the admission matters.



## Introduction

The school is a government-aided co-educational school organized by the Baptist Convention of Hong Kong. Our mission is to provide an all-round education based on Christian values that nurture individual lives and build characters. Embracing our philosophy of "holistic education" in proclamation and service, we are committed to the provision of a comprehensive range of quality education services. We believe that all students can develop to their full capacity by nurturing their moral, intellectual, physical, social, aesthetic and spiritual skills, knowledge and attitude.

### 1<sup>st</sup> round interview (All applicants)

- Group interview using Cantonese
- Group of 4-5 candidates
- The content of interview includes discussion, collaboration and presentation assessing students' learning behaviors, attitudes, strategies and abilities.
- Selection criteria and ratios for the 2nd round of interview:
  - Conduct and Service (25%)
  - EDB "Discretionary Places Rank Order List" and internal academic result (25%)
  - Extra-curricular activities (participation and achievements) (25%)
  - 1st round Interview performance (25%)

### 2<sup>nd</sup> round Interview

- Individual interview using Cantonese and English
- The content of interview includes questions related to students' daily life, hobbies and news. Some situation questions will also be asked to test students' coping and thinking skills.
- Admission criteria and ratio:
  - Conduct and Service (25%)
  - EDB "Discretionary Places Rank Order List" and internal academic result (25%)
  - Extra-curricular activities (participation and achievements) (25%)
  - Interview performance (25%)

\*\* Please visit the school website <http://www.blmcss.edu.hk> \*\*  
for information and application form for S1 Discretionary Places

# Notes for Applicants

The application form for S1 Discretionary Places 2025/26 can be submitted through the following means.

## a. Submission in-person

Applicants should submit the application form and other documents in-person to the school reception during office hours. Late or incomplete submission will not be entertained.

- 1) Date : 2025.1.2 - 16
- 2) Required Documents for Application Form (Part A)
  - i. EDB S1 Discretionary Places Application Form
  - ii. LMC S1 Discretionary Places Application Form (Part A)
  - iii. Copy of student's HKID card
  - iv. Copies of P.4 - 6 report cards
  - v. Copies of certificates (Max. 10 pages, can be printed both sides, max. 2 certificates on each side)
  - vi. 2 Stamped self-addressed envelope
- 3) Applicant should complete Application Form (Part B) online and upload all required information (**Application Form (Part B) should be completed by 23:59 on 2025.1.16.** For details, please refer to the S1 Discretionary Places Application Form (Part B) Guideline for Submission.)
- 4) Reference letter from primary school is not required.

## b. E-Platform submission

Applicant should check that all documents are completed.

- 1) Date : 2025.1.2 - 16 (Application will be dated by the system)
- 2) Parents must upload the following information. If the information is deficient after review, the application will not be accepted.
- 3) Required Documents for Application Form (Part A)
  - i. LMC S1 Discretionary Places Application Form (Part A)
  - ii. Copy of student's HKID card
  - iii. Copies of P.4 - 6 report cards
  - iv. Copies of certificates (Max. 10 pages)
- 4) Applicant submit the application through the system will NOT receive the Application Confirmation Receipt from school.
- 5) About the restrictions on uploading files, please refer to the SSPA e-Platform.
- 6) Applicant should complete Application Form (Part B) online and upload all required information (**Application Form (Part B) should be completed by 23:59 on 2025.1.16.** For details, please refer to the S1 Discretionary Places Application Form (Part B) Guideline for Submission.)
- 7) Reference letter from primary school is not required.

Note : Please confirm that the email address and mailing address filled in Part B are correct. We will notify you of the interview arrangements, first round interview results and second round interview arrangements by email. The mailing address will be used to mail written notification for the applicants in the Successful Lists.
--



Applicants must submit Application Form (Part A) in-person or by e-Platform and complete Application Form (Part B) online. Please refer to the “Application for S1 Discretionary Places (for 2025/26) for details.

- 1) Application Form (Part B) should be completed by 23:59 on 2025.1.16.
- 2) The system will generate a confirmation email automatically after submission. Please check the junk mailbox if you cannot receive the mail.
- 3) Information can be updated through the confirmation email before deadline.

Required documents

- Student information, primary school academic results, conduct grade and previous outstanding performances (P.4 - 6).

Category	e.g.	Format	Example
Conduct	Conduct award, Outstanding student etc.	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Conduct award (Must specify the awarding period)</li> <li>▪ Name of the Outstanding Student.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ P.4 - P.6 Conduct Award</li> <li>➤ HK Youth Painting and Calligraphy Competition (Primary school - Second)</li> <li>➤ ABC Outstanding Student</li> </ul>
Academic	Academic award/ Subject award/ Academic scholarship/ Subject competition or exam (Maths/ composition etc.)/ Quiz competition/ STEM/ robotic competition/ Debate competition	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Name of competition/ examination/activity (Prize/rank/achievement)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ XXX Scholarship</li> <li>➤ ICAS (Math: High Distinction)</li> <li>➤ P.6 Chinese Language (first)</li> <li>➤ Inter-school Debate Competition (Best Debater)</li> <li>➤ Shatin District Putonghua Speech Competition (Champion)</li> <li>➤ FIRST LEGO League (Merit)</li> <li>➤ World Robot Olympiad - Thailand (Fifth)</li> </ul>
Music	Music award/ scholarship/ Instrumental competition/ exam (International, regional, inter-school, ABRSM, ROCK etc.)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Name of competition/ examination/activity (Item/instrument: prize/rank/achievement)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ HK Schools Music Festival (Erhu Solo: Merit)</li> <li>➤ HK Performing Art Festival (Choir: Gold Award; Ensemble: second)</li> <li>➤ ABRSM (Clarinet Grade 6: Distinction)</li> <li>➤ HK Cup Arts Festival (Western ensemble: Honourable Gold Award)</li> <li>➤ HK Youth Music Interflows (Silver Award and Orchestra head)</li> <li>➤ HK Schools Music Award Competition (Clarinet Solo: first)</li> </ul>
Sports	Sports award/ scholarship/ competition/ exam (International, regional, inter-school, sports club, school etc.)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Name of competition/ examination/activity (Item: prize/rank/ achievement)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ HK Student Sports Award</li> <li>➤ Inter-school (Long jump : Sixth ; Table-tennis singles : Third ; 100M : First ; 200M butterfly : First)</li> <li>➤ HK Wushu Competition (Nanquan U15 : Second)</li> </ul>
Service	Service award/ scholarship, service team e.g. Boy Scouts, Girl Guides, Prefect team etc. (post/ award)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Name of service team/activity (prize/ achievement)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Boys' Brigade</li> <li>➤ Prefect Deputy Head (Service Award)</li> <li>➤ Monitor</li> <li>➤ Community Youth Club Member Merit Award Scheme (Primary School Level 2 Badge)</li> <li>➤ Meal portioning service at Sham Shui Po</li> <li>➤ Visiting elderly home</li> </ul>
Speech/ Visual Arts/ Dance/ Drama	Arts award/ scholarship/ competition/ exam (International, regional, inter-school, art club, school etc.)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Name of competition/ examination/activity (Item: prize/rank/ achievement)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ HK Schools Speech Festival (英詩獨誦: Champion)</li> <li>➤ HK Schools Drama Festival (Best actor, Overall Performance Award)</li> <li>➤ Eco-Lifestyle Drawing and Colouring Competition (Second)</li> <li>➤ Shatin Primary School Putonghua Contest (Third)</li> </ul>
Others			



## S1 Discretionary Places (2025/26) Application Confirmation Receipt

Student Name\* : \_\_\_\_\_

Student Number (STRN)\* : \_\_\_\_\_

\*Completed by parents

Submission of LMC S1 Discretionary Places Application Form and the documents below :

- EDB S1 Discretionary Places Application Form (red/blue/green)
- LMC S1 Discretionary Places Application Form (Part A)
- Copy of student's HKID card
- Copies of P.4 - 6 report cards
- Copies of certificates (Max. 10 pages)
- Confirmed that the email address and mailing address filled in Part B are correct.

**\*\*Remarks**

1. Reference letter from primary school is not required
2. Application Form (Part B) should be completed by 17 / 1 / 2023 23:59. For details, please refer to the S1 Discretionary Places Application Form (Part B) Guideline for Submission.)

=====

**Completed by office staff**

- Returned EDB S1 Discretionary Places Application Form Parent's Receipt (Red)
- Application No.: \_\_\_\_\_  
(The application no. has to be stated in application form (part B) and for any further enquiry)

[空白頁]



S1 Discretionary Places Application Form (Part A)

中一自行分配學位申請表 (甲部)

English Name 英文姓名						Photo 近照	
Chinese Name 中文姓名		Gender 性別	Male 男 / Female 女				
Date of Birth 出生日期 (yyyy 年 / mm 月 / dd 日)		HKID No. 身分證號碼					
Address 住址							
Email Address 電郵地址							
Attending Primary School 就讀小學		(AM 上午 / PM 下午 / whole-day 全日)					
Home Tel. No. 家居電話		Student No. (STRN) 學生註冊編號					
Father's Name 父親姓名/ Guardian's Name 監護人姓名		Occupation 職業		Tel. No. 聯絡電話			
Mother's Name 母親姓名/ Guardian's Name 監護人姓名		Occupation 職業		Tel. No. 聯絡電話			
Relatives studied in BLMCSS (inc. current students and alumni) 曾或正就讀呂中的親戚家人	Name 姓名	Relation 關係	Class/Graduation Year 班別 / 畢業年分	Name 姓名	Relation 關係	Class/Graduation Year 班別 / 畢業年分	
Academic Result in Primary School 小學成績	CHI 中文	ENG 英文	MATH 數學	Conduct 操行	Class Rank 班名次 (No. of students 全級人數)	Form Rank 級名次 (No. of students 全級人數)	
P.4 2 <sup>nd</sup> Term 四年級下學期					( )	( )	
P.5 2 <sup>nd</sup> Term 五年級下學期					( )	( )	
P.6 1 <sup>st</sup> Term 六年級上學期					( )	( )	
Outstanding Performances (P.4 - 6) 小四至小六傑出表現	<ul style="list-style-type: none"> <li>List the activity, competition or service joined according to its representativeness 請列出具代表性的活動、比賽或參與的服務</li> <li>Categories : academic, music, sports, performing arts, visual arts and service etc. 類別包括學術、音樂、體育、表演藝術、視覺藝術及服務</li> </ul>						
*Please attach the list if spaces are not enough 若空間不足，可另附紙張	Category 類別	Name of activity / competition / service 各項活動 / 比賽 / 服務名稱			Prize / achievement / duty (If any) 獎項 / 成就 / 職責 (如有)		
1.							
2.							
3.							
Application Form (Part B) Refer to the guideline below 申請表(第二部分)參閱下列指引	Please click the link below or scan the QR code to fill in the information 請點擊下列網址或掃描右方二維碼，填寫相關資料。 <a href="https://forms.gle/49xtfQZAJBddmVbh8">https://forms.gle/49xtfQZAJBddmVbh8</a>						
Remarks 備註	The information collected in this form will be used for the purpose of S1 admission only. It will be deleted after admission process. 此表格收集的個人資料只用作中一收生，相關程序結束後，資料會被銷毀。						

Required Documents 須要提交文件 (\*\*Reference letter from primary school is not required 無須呈交小學推薦信)

- Copy of student's HKID card 學生身分證副本
- Copies of P.4 - 6 report cards 小四至小六成績表副本
- Copies of certificates (Max. 10 pages) 證書副本(最多 10 張)
- Stamped self-addressed envelope 貼上郵資並附回郵地址信封
- Completed Online Application Form (Part B) 填妥網上申請表(乙部)
- EDB S1 Discretionary Places Application Form 教育局中一自行分配學位申請表
- LMC S1 Discretionary Places Application Form (Part A) 浸信會呂明才中學中一自行分配學位申請表(甲部)

[空白頁]





## 中一自行分配學位 (2025/26) 申請辦法

1. 本校自行分配學位學額 50 名。
2. 2025 至 2026 年度自行分配學位申請辦法如下：

日期	招生程序	申請人須知
2024 年 11 月 8 日(五) 至 2025 年 1 月 16 日(四)	派發報名表	申請人可到本校網頁下載表格或於辦公時間內到校索取
2025 年 1 月 2 日(四) 至 2025 年 1 月 16 日(四)	交回報名表	請查看後頁「交表須知」 ➤ 親自遞交表格注意事項 ➤ 透過中一派位電子平台申請注意事項
2025 年 3 月 1 日(六)	第一輪面試	申請者將於 2025 年 2 月 14 日前獲電郵通知有關面試安排。有關面試詳情，請參閱本校網頁。如 2 月 20 日仍未收到有關電子郵件，可致電 26922161 向行政主任徐小姐查詢。
2025 年 3 月 15 日(六)	第二輪面試	申請者將於 2025 年 3 月 10 日前獲電郵通知第一輪面試結果及第二輪面試安排。如 3 月 12 日仍未收到有關電子郵件，可致電 26922161 向行政主任徐小姐查詢。
2025 年 3 月 31 日(一)		獲取錄者將會收到書面及電話通知，並納入分配學位正取名單。
2025 年 7 月 8 日(二)	教育局公佈遴選結果	獲取錄者須按教育局公佈辦法到校辦理註冊手續。

辦公時間	
週一至週五	上午 9:00 至中午 12:00 下午 2:00 至 5:00
週六	上午 9:00 至中午 12:00 (週六下午、周日、公眾及學校假期休息)

- 備註：
- 一. 家長只可向兩所參加中學學位分配辦法的中學申請自行分配的中一學位，否則將被取消資格。
  - 二. 學校不會處理逾時遞交的申請表。
  - 三. 申請表格一經遞交，便不能撤回或取消。
  - 四. 家長不得就申請入學事宜向學校職員或法團校董會成員提供任何利益。



## 簡介

浸信會呂明才中學乃香港浸信會聯會主辦，政府資助男女子中學。我們辦學嚴謹，強調「全人教育」，對學生的知識教導、技能訓練、品格培育、生活輔導、靈育栽培、並活動和服務參與，均力求平衡發展。此外，我們亦強調建立師生關係，學校與家庭之間緊密連繫。我們深信透過校園生活陶鑄，父母愛護與支援，學生可以健康成長。

### 第一輪面試 (所有申請者適用)

- 以粵語小組形式面試
- 4 至 5 人一組  
內容包括：討論、協作、匯報，考核學生學習行為、態度、策略及能力。
- 入選第二輪面試準則及比重：
  - 操行及服務 (25%)
  - 教育局「自行分配學位申請學生成績次第名單」及校內成績 (25%)
  - 課外活動參與及成就 (25%)
  - 第一輪面試表現 (25%)

### 第二輪面試

- 以粵語及英語作單獨面試
- 面試內容環繞學生日常生活、興趣、時事；另設情境題，考核學生的思辨解難能力。
- 收生準則及比重：
  - 操行及服務 (25%)
  - 教育局「自行分配學位申請學生成績次第名單」及校內成績 (25%)
  - 課外活動參與及成就 (25%)
  - 面試表現 (25%)

**\*\* 各家長可瀏覽本校網址 <http://www.blmcss.edu.hk> \*\***

參閱中一自行分配學位申請辦法及下載報名表格

# 交表須知

家長可以透過以下途徑遞交中一自行分配學位表格。

## 一. 親自遞交表格

申請人須親身將相關文件於辦公時間內交往接待處,逾時遞交或文件不齊,將不受理。

- 1) 日期：2025 年 1 月 2 至 16 日
- 2) 親身遞交報名表格 (甲部) 所需文件
  - i. 教育局中一自行分配學位申請表
  - ii. 本校中一自行分配學位報名表 (甲部)
  - iii. 學生身份證副本
  - iv. 小四上下學期、小五上下學期及小六上學期成績表副本
  - v. 獲獎證書或資料副本 (不多於 10 頁, 可雙面列印, 每頁不多於 2 張證書)
- 3) 申請人必須於 2025 年 1 月 16 日 23:59 或之前填妥並提交電子表格 (乙部)。詳情請參閱中一自行分配學位報名表 (乙部) 資料提交指引。
- 4) 申請者無須提交小學推薦信。

## 二. 透過電子平台提交申請

申請人須檢查清楚相關文件齊備及填妥

- 1) 日期：2025 年 1 月 2 至 16 日 (截止日期以系統時間為準)
- 2) 家長必須上載以下資料, 資料經審視後如有缺欠, 有關申請將不獲受理。
- 3) 提交中一自行分配學位申請表 (甲部) 所需資料
  - i. 已填妥的本校中一自行分配學位申請表 (甲部)
  - ii. 學生身份證副本
  - iii. 小四上下學期、小五上下學期及小六上學期成績表副本
  - iv. 其他獲獎證書或資料副本 (不多於 10 頁)
- 4) 家長將不會收到由學校發出的確認申請回條及甲部編號。
- 5) 有關上載文件的限制, 請參閱中一派位電子平台。
- 6) 申請人必須於 2025 年 1 月 16 日晚上 23:59 或之前填妥並提交乙部電子表格。詳情請參閱中一自行分配學位申請表 (乙部) 資料提交指引。確認乙部電子表格中填寫的電郵及郵寄地址正確無誤。
- 7) 申請者無須提交小學推薦信。

請確認乙部電子表格中填寫的電郵地址及郵寄地址正確無誤。我們將以電郵通知閣下有關面試安排、第一輪面試結果及第二輪面試安排。郵寄地址將用以郵寄書面通知已被納入分配學位正取名單。



在系統提交資料並不同遞交申請表。申請人必須遞交申請表 (甲部) 及所需文件，並填妥及提交電子申請表 (乙部)，請參閱「中一自行分配學位申請辦法」。

- 1) 申請人必須於 2025 年 1 月 16 日 23:59 或之前填妥並提交電子表格。
- 2) 提交後，系統會自動發出確認電郵，如郵件箱沒有收到確認電郵，請查看垃圾郵件箱。
- 3) 資料可於截止日期前於確認電郵內選擇編輯修改。

提交資料

➤ 學生個人資料、小學學業成績、操行及過往突出表現 (小學四年級至六年級)。

表現分類	包括	填寫格式	範例
操行	操行獎、傑出學生等	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 操行獎 (須列明得獎時級別)</li> <li>▪ 傑出學生名稱。</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 小四至小六操行獎</li> <li>➤ 陽光校園笑容大使 (禮貌獎)</li> <li>➤ ABC 傑出學生</li> </ul>
學業	學業獎/學科獎/學業獎學金、學科比賽或考試 (數學/作文/常識等)、問答比賽、STEM/機械人比賽、辯論比賽。	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 比賽/考試/活動名稱 (獎項或名次或成就)。</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ XXX 獎學金</li> <li>➤ ICAS (Math : High Distinction)</li> <li>➤ 小六中文科 (首名)</li> <li>➤ 全港校際辯論比賽 (最佳辯論員)</li> <li>➤ 沙田區小學普通話演講比賽 (冠軍)</li> <li>➤ 創意機械人大賽 (優異獎)</li> <li>➤ 國際奧林匹克機械人競賽 - 泰國賽 (第 5 名)</li> </ul>
音樂	音樂學業獎/音樂獎學金、音樂比賽或樂器考試 (國際、區際、學校音樂節、ABRSM、ROCK 等)。	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 比賽/考試/活動名稱 (項目/樂器:獎項、名次或成就)。</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 學校音樂節 (二胡獨奏:優良)</li> <li>➤ 演藝音樂節 (合唱組:金獎、管弦樂及合唱組:亞軍)</li> <li>➤ ABRSM (單簧管 6 級:優異)</li> <li>➤ 香江盃音樂大賽 (西樂合奏:榮譽金盃)</li> <li>➤ 青年音樂匯演 (銀獎及管樂團長)</li> <li>➤ 學界音樂大獎賽 (Clarinet Solo : 1st Place)</li> </ul>
體育	體育學業獎/體育獎學金、體育比賽或考試 (國際、區際、學界、體育會、校內運動會等)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 比賽/考試/活動名稱 (項目:獎項或名次或成就)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 學生運動員獎</li> <li>➤ 校際 (跳遠:第六名;乒乓球單打:季軍;田徑 100 米:冠軍;200 米蝶式:冠軍)</li> <li>➤ 全港分齡武術比賽 (南拳 15 歲或以下:亞軍)</li> </ul>
服務	服務獎項/獎學金、服務團隊如男女童軍、風紀隊等 (職位/獎項)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 團隊/服務活動名稱 (獎項或成就)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 基督少年軍</li> <li>➤ 風紀副隊長 (服務獎)</li> <li>➤ 班長</li> <li>➤ 公益少年團團員獎勵 (中級章)</li> <li>➤ 深水埗派飯</li> <li>➤ 探訪老人院</li> </ul>
朗誦/視覺藝術/舞蹈/戲劇	藝術學科學業獎/獎學金、藝術比賽或考試 (國際、區際、學界、藝社、校內等)	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 比賽/考試/活動名稱 (項目:獎項或名次或成就)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 校際朗誦節 (英詩獨誦:冠軍)</li> <li>➤ 學校戲劇節 (最佳演員、整體演出獎)</li> <li>➤ 全港綠色生活填色比賽 (亞軍)</li> <li>➤ 普通話擂台賽 (季軍)</li> </ul>
其他			



## 中一自行分配學位 (2025/26) 確認申請回條

學生姓名\*：

\_\_\_\_\_

學生編號(STRN)\*：

\_\_\_\_\_

\*請家長填寫

遞交中一自行分配學位申請資料，包括以下資料：

- 教育局印製的中一自行分配學位申請表 (紅/綠/藍)
- 浸信會呂明才中學中一自行分配學位申請表 (甲部)
- 學生身份證副本
- 小四上下學期、小五上下學期及小六上學期成績表副本
- 獲獎證書或資料副本 (不多於 10 頁)
- 已確認乙部電子表格中填寫的電郵地址及郵寄地址正確無誤

**\*\* 注意**

1. 申請者無須提交小學推薦信。
2. 申請人必須於 2025 年 1 月 16 日 23:59 或之前填妥並提交乙部電子表格。詳情請參閱中一自行分配學位報名表(乙部)資料提交指引。

=====

由本校職員填寫

- 發還中一自行分配學位申請表家長存根 (紅色)
- 甲部編號：\_\_\_\_\_ (家長填寫乙部表格及日後查詢同學相關資料須提供此編號)